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Z  A  P  I  S  N  I  K 

16. redne seje Sveta KS Renče 

pisarna KS Renče, 13. oktober 2020 ob 19.10 uri 
 

 
 

 
Prisotni člani Sveta KS Renče: Matevž Lapajne, Darijo Kante, Alan Rijavec,  

    Dimitrij Zorn, Patricija Kalin  

Opravičili: Florida Petelin, Marjana Šinigoj, Uroš Stibilj 

Ostali prisotni: Tarik Žigon, župan Občine Renče-Vogrsko 

 
 
Matevž Lapajne, namestnik predsednice sveta KS Renče (v nadaljevanju namestnik 
predsednice Sveta KS) je pozdravil prisotne in ugotovil sklepčnost. Prisotnih je bilo pet (5) 
članov Sveta KS. 

 

Namestnik predsednice Sveta KS  je predlagala naslednji   

D n e v n i   r e d: 

1. Potrditev zapisnika 15. redne seje; 

2. Potrditev zapisnika 2. dopisne seje; 

3. Seznanitev z delom na Občini Renče-Vogrsko – poročilo župana; 

4. Pregled dogajanja v obdobju med sejami KS; 

5. Seznanitev s potekom del in dogovor o izvedbi; 

6. Razno. 

Dnevni red je bil soglasno sprejet. 

 

K 1. točki - Potrditev zapisnika 15. redne seje: 

Zapisnik je bil članom posredovan ob vabilu na sejo.  

Prisotni so se z zapisnikom 15. redne seje strinjali in nanj niso imeli pripomb.  

Člani Sveta KS so soglasno sprejeli SKLEP: Potrdi se zapisnik 15. redne seje Sveta KS. 

Pet (5) članov ZA, nič (0) PROTI. 

 

K 2. točki - Potrditev zapisnika 2. dopisne seje: 

Zapisnik je bil članom posredovan ob vabilu na sejo.  

Prisotni so se z zapisnikom 2. dopisne seje strinjali in nanj niso imeli pripomb.  

Člani Sveta KS so soglasno sprejeli SKLEP: Potrdi se zapisnik 2. dopisne seje Sveta KS. 

Pet (5) članov ZA, nič (0) PROTI. 
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K 3. točki - Seznanitev z delom na Občini Renče-Vogrsko – poročilo župana: 

Namestnik predsednice Sveta KS je besedo dal Tariku Žigonu, županu Občine Renče-
Vogrsko (v nadaljevanju župan). 

Župan je prisotne pozdravil in v nekaj točkah predstavil kaj je bilo v zadnjih mesecih 
narejenega v Občini Renče-Vogrsko, katera dela še potekajo in katera dela so še planirana 
do konca leta: 

- asfaltirali so cesto na dveh krajih, pri »Špacapanih« in v Merljakih; 

- predvidena je sanacija posledic septembrskih poplav; 

- na Občini Renče-Vogrsko je za okolje in prostor sedaj zaposlen Tomaž Arčon, ki bo 
skrbel za področja za katera je prej skrbel David Lukežič; 

- prijavili so projekt, ki je financiran iz državnih sredstev za javno infrastrukturo, in sicer 
za ureditev dveh vodovodov (»kotišče Bukovica) in ceste v Merljakih. Dobili naj bi 
povrnjenih 90 % sredstev; 

- v Arčonih so uredili vodovod ter namestili dodaten hidrant, ki je namenjen tudi za 
požarno varnost; 

- uredili so javno razsvetljavo; 

- uredili so cestne odseke (med Oševljekom, Merljaki, Mohorini, …) z manjšimi deli – 
sanacija robnikov, ogledal, kanalov za odvodnjavanje vode, podpornih zidov… Imeli 
so tudi kar nekaj težav s krajani, ki niso dovolili, da se dela izvajajo. 

Pričakuje, da se bo v roku 14 dni imelo realen podatek koliko sredstev je ostalo za 
namen urejanja/vzdrževanja javne infrastrukture v občini; 

- v mesecu avgustu je bila pridobljena celotna gradbena dokumentacija za ureditev 
vodovoda v Renčah (Trg – do Arčonov, »Velike poti«, Goriških opekarn). Prav tako 
so vse dokumente že poslali na Ministrstvo za kohezijo od koder sedaj čakajo 
odločbo za prejem sredstev. Razpis za izbiro izvajalca naj bi bil opravljen do konca 
tega leta. Krajani, ki so del zajete »trase« vodovoda, so bili z vsem seznanjeni. 
Krajevna skupnost bo sodelovala in imela veliko vlogo pri planiranju terminskega 
plana izvedbe del, ko bo izvajalec izbran. Poleg vodovoda bodo uredili cevi za 
kanalizacijo, elektriko, javno razsvetljavo in meteorno vodo. Krajani bodo imeli 
možnost sami izbrati kje bo njihov priklopni jašek; 

- planiran je večji projekt za ureditev novega avtobusnega krožišča pri šoli Renče za 
zagotovitev večje varnosti udeležencev v prometu,  

- v poletnih mesecih so obnovili in nekje na novo uredili oznake po cestišču; 

- v Lukežičih, na koncu ceste, ki gre mimo pokopališča, je planirano postaviti manjši 
otoček, ki bo prisilil voznike, da upočasnijo. Tam velikokrat divjajo; 

- kar se tiče poplav - septembrske poplave so jih prehitele, saj so na občini ravno začeli 
s popisi del, skupaj s podjetjem Hidrotehnik d. o. o., za sanacijo jarkov.  

Za izredne razmere je država občini namenila sredstva s katerimi lahko sedaj sanira 
posledice poplav. Najbolj prizadet zaselek je bil Oševljek in tam se že največ teh 
sredstev vlaga. Za sanacijo posledic poplav so planirani tudi drugi zaselki.  

Alan Rijavec je vprašal ali se bo v Oševljeku uredilo problem fekalij, ki prihajajo iz 
Gradišča? Krajani poudarjajo, da so fekalije tam problem in velikokrat zaudarja. 

Župan je odgovoril, da se bo pogovoril z novogoriškim županom, prav tako se bo o 
tem pogovoril tudi s sodelavci na občini. Sam bi si želel, da se to uredi čimprej, a v 
sklopu projekta je to predvideno v 2. fazi, kar pomeni, da bi realno bilo urejeno do leta 
2024. 
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Patricija Kalin je vprašala kdaj je predviden zaključek del ureditve glavnih vodov (Trg, 
»Velika pot«?  

Župan je odgovoril da do sredine avgusta leta 2023. Do takrat morajo biti vsa 
sredstva za ta namen porabljena in dela zaključena. 

Župan je nadaljeval s poročilom sanacije poplav. Dejal je, da z javnimi sredstvi, ki so 
jih prejeli za izredne razmere, financirajo Hidrotehnik d. o. o., ki ima na terenu tri 
izvajalce našega okoliša. Občina je dodatno dala del lastnih sredstev »kriznega 
fonda« z namenom hitre sanacije posledic poplav in najela še enega izvajalca 
našega okoliša. 

Sanirali so že plaz na Gregorčičevi poti. Po podatkih, ki jih je prejel, sta še dva 
plazova aktivna in potrebna sanacije (Oševljek in Vinišče). 

 

Patricija Kalin je vprašala kako je z OPN (občinski prostorski načrt)? 

Župan je odgovoril, da je bila vsa dokumentacija poslana v Ljubljano. 

Patricija Kalin je vprašala ali je bodoča obrtna cona zajeta v OPN?  

Župan je odgovoril z da. Goriške opekarne bodo prispevale tudi del sredstev.  

Patricija Kalin je dejala, da je v mislih imela del obrtne cone, ki zajema »Veliko pot«.  

Župan je odgovoril, da ta del ni bil predviden v OPN. Ta del je bil izvzet, ker naj se bi urejal 
preko drugega projekta in sicer s področja turizma. Planirano je urediti pešpoti okrog Jave, 
ptičjo opazovalnico (zajeto v učno pot) in piknik plac. Sredstva za ta projekt se bo pridobilo iz 
evropskih sredstev. Dokumentacija je v pripravi. Planiranih je več konjeniških, sprehajalnih in 
zgodovinskih poti, ki bodo peljale proti Cerju. 

Patricija Kalin je vprašala »Kaj pa Vogršček?« 

Župan je odgovoril, da je projekt v teku. 

 

Župan je nadaljeval, da se precej udeležuje srečanj županov Slovenije. Nazadnje je bil na 
posvetu županov v Brdu pri Kranju na katerem se je govorilo o razvoju in naložbah, za katere 
bo Slovenija namenila sredstva iz evropskega svežnja za okrevanje po koronski krizi. Bili so 
pozvani, da pripravijo predloge projektov za razvoj posameznih občin. Občina Renče-
Vogrsko je prijavila 30 projektov, v skupni višini 19 milijonov evrov. Na kratko je članom 
Sveta KS predstavil nekaj projektov. Želi si, da jih bo čim več odobrenih. 

 

Župan je člane Sveta KS povabil k razmišljanju in dopolnjevanju idej: 

o potrebno je začeti planirati finančni plan za leto 2021, razmislijo naj o 
morebitnih projektih, naložbah; 

o objekt kjer je bila prvotno predvidena kavarna, ob novem zdravstvenem domu, 
je še vedno zapuščen. Tisti, ki bi se za objekt odločil, bi vanj moral vložiti še 
cca 62.000 EUR. Na občino je prišlo več zainteresiranih oseb. Na kratko je 
članom Sveta KS predstavil katere ideje so mu bile predstavljene. Dejal je, da 
si želi, da bi še do konca tega leta bil pripravljen Razpis za ta objekt. V razpisu 
je potrebno postaviti pogoje, želje, … Člane Sveta KS je prosil naj razmislijo o 
razpisnih pogojih oziroma, da sodelujejo skupaj z občino pri pripravi razpisa. 

Razprava; 

o objekt (hiša) nasproti Kulturne dvorane bi morda bila TIC (turistično 
informacijski center) Občine Renče-Vogrsko. To bi Občino Renče-Vogrsko 
umestilo na zemljevid Sveta. Razmišljali so, da bi se poleg tega objekta 
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naredilo tudi polnilnico in izposojevalnico električnih koles. Morda bi tukaj 
nekoč bili postavljeni tudi javni WC-ji; 

o ideja, da bi se del Kulturne dvorane priredilo za najem za rojstnodnevne 
zabave je še vedno aktualna; 

o med dolgoročne projekte spada tudi ureditev vaškega jedra. Razmišljali so o 
izpeljavi javnega natečaja za izbiro arhitekturne zasnove, a s tem ne bodo 
začeli preden se obnova vodovoda ne zaključi. 

 

Člani Sveta KS so županu postavili še nekaj vprašanj: 

1. Patricija Kalin je vprašala ali se je problem neurejenega krožišča (bivša Rotonda) 
rešil? 

Župan je odgovoril, da se bo o tem potrebno še pogovarjati s predsednikom KS 
Bukovica.  

Razprava. 

2. Darijo Kante je vprašal ali bo občina uredila problem z vodo, ki ga ima Jerabišče?  

Župan je odgovoril, da zadeva ni enostavna. Rešitev tega problema še ni znana, niti 
časovno kdaj in niti kako. Kot prvo potrebuje okviren finančni izračun potrebnih del 
oziroma investicije. Investicija bo tam draga, ker je vodovod potrebno speljati proti 
Mirnu.  

Razprava. 

3. Darijo Kante je vprašal kaj bo z nedokončano obnovo ceste med Mirnom in 
»Miklavčičem«? 

Župan je dejal, da nadaljnja obnova ni po planu v prihodnjih letih. Cesto se bo tam 
vzdrževalo, ne pa obnavljalo. Občina je dala prednost obnavljanja cest tam kjer 
dejansko ceste še ni. Je kar nekaj občanov, ki se za dostop do hiš vozijo po 
makadamu ali blatu. Vztraja, da dobijo prednost ti občani. 

4. Darijo Kante je vprašal ali ni mogoče priti s spomeniškim varstvom za ureditev 
pokopališča v Renčah do skupnega jezika? 

Župan je odgovoril, da žal ne. Ni variante. Članom Sveta KS je obrazložil zakaj Zavod 
za varstvo kulturne dediščine ne pusti, da se posega/obnavlja novi del pokopališča. 

Razprava. 

 

K 4. točki - Pregled dogajanja v obdobju med sejami KS: 

Namestnik predsednice Sveta KS je na kratko šel skozi oporne točke, ki jih je imel.  

Ugotovil je, da so v prejšnji točki že zajeli vse kar se je dogajalo v KS Renče. Dodal je še, da 
so bili oleandri, ki so bili na prejšnji seji odobreni za nakup, kupljeni. 

 

K 5. točki - Seznanitev s potekom del in dogovor o izvedbi: 

Namestnik predsednice Sveta KS je dejal, da morajo člani Sveta KS izbrati ponudbo za 
nabavo dveh klim z montažo na lokaciji Trg 20. Kot so se pogovarjali že na prejšnji seji, se 
bo klime nabavilo za gretje pisarne in sejne sobe KS. Gretje na kurilno olje bi se ukinilo. 
Prisotnim članom Sveta KS je pokazal tri ponudbe, Termar d.o.o., VaskoM-Vasja Makovec 
s.p. in Vitanest d.o.o. Člani Sveta KS so ponudbe pregledali in o njih razpravljali. Namestnik 
predsednice Sveta KS je vprašal ali bi glasovali za sprejetje sklepa o izbiri izvajalca z 
najcenejšo ponudbo. 
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Člani Sveta KS so soglasno sprejeli SKLEP: Odobri se nabavo in montažo klim izvajalca 
Termar d. o. o., po predračunu št. 2020-125, z dne 8. 10. 2020. 

Pet (5) članov ZA, nič (0) PROTI. 

 

Namestnik predsednice Sveta KS je dejal, da si morajo razdeliti dela, ki morajo biti 
opravljena do konca tega leta, saj bo predsednica Sveta KS dalj časa odsotna. 

Razdelili so si zadolžitve: 

- dela na pokopališču – Darijo Kante, 

- živa meja na pokopališču – Matevž Lapajne, 

- zasaditev oleandrov – Marjana Šinigoj (mora potrditi), 

- popravilo razsvetljave v dvigalu – Darijo Kante, 

- javljanje alarma na telefonsko linijo iz dvigala – Matevž Lapajne, 

- inventar v prostorih bivše lekarne – Patricija Kalin komunikacija z ravnateljem OŠ. 

 

K 6. točki – Razno: 

Ni bilo pripomb. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.45 uri. 

 

 

 

Matevž Lapajne 

Zapisala:                                                                        Namestnik predsednice 

Maja Turel           KS Renče 


